
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 25. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 326
Kan ministeren redegøre for, om ministeren har kendskab til undersøgelser eller lignende, 
som redegør for, om anvendelse af UV-lys i forbindelse med desinficering på kommunale 
institutioner kan være arbejdskraftsbesparende eller om ministeren vil tage initiativ til en 
sådan undersøgelse/redegørelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand

1/1

Offentligt
SUU Alm.del - Spørgsmål 326

Sundhedsudvalget 2021-22


